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Felles gruppemøte om budsjett 
 

Fremmøtte: Jo Inge Buskenes (MDG), Siri T. Sagbakken (MDG), Ole Einar (TSL), Kjell Jevne (H), Hilde 

Marie Bergly (KRF), Idun Eriksen (SV/R), Irene Hoel (MDG – fra kl. 19), Ole Andreas Sørli-Sidselssønn 

(V)(referent og ordstyrer) 

Over nett: Hans Martin (Ap), Lars Terje (MDG) 

Referat: 
Felles enighet rundt bordet om at man ikke ønsker kutt i svømmeopplæringa, jf. administrasjonens 

innsparingsforslag.  

Kjell:  

• Bør ha samla forslag. Ambisiøst med overordna felles? Enkeltsaker å «gi bort» til posisjonen? 

• Kutte kjøp av rusboliger og sette bort driften. (Heldøgnsbemanning?) 

• Kritisk til posisjonens driftsresultat og investeringsnivå.  

• Mangler demografikostnader.  

Jo Inge:  

• Forebygging er det viktigste vi driver med – miljøpolitikk er forebygging.  

• Spredt boligbygging ikke vegen å gå? 

• Brannstasjon – bør man utsette? 

Hilde Marie: 

• Begrensa hva man trenger å bruke tid på…? Verbalforslag er vegen å gå for oss som ikke får 

flertall for helhetlige forslag.  

• Fritidskort? 

• Aktivitør? Noen å snakke med? 

• Skolehelsetjeneste/miljøterapeut 

• Ønsker støtte til å likestille kremering og kistebegravelse mht. kommunale gebyrer.  

 

Ole Einar:  

• Må vi bygge som vil planlegger på Runni? 

• Må vi eie alle skolebygg? Vedlikehold osv. ? 

• Ønsker støtte til å utrede spredtbygde omsorgsboliger/bofelleskap for eldre.  

Idun: 

• Ønsker konsulterende avansert klinisk sykepleierteam 

Ole Andreas: 

• Ønsker å vurdere gratis årskort for ungdommer, jf. gratis til 3. og 2. klassinger.  


